
S SEJE
OBČINSKE SKUPŠČINE

Sprejete
smernice razvoja za leto 1980

Delegati vseh treh zborov so na
skupnem zasedanju poslušali uvodna
izvajanja predsednika občinskega
izvršnega sveta Franca Martinca (pov-
zetek objavljamo na isti strani), o
izhodiščih za izdelavo predloga smer-
nic uresničevanja programa družbe-
noekonomskega razvoja občine. Poleg
osnutka teh smernic, vrste pripomb tcr
predlogov zbranih v javni razpravi, na
usklajcvalnih scstankih in na sami seji
občinskc skupščine, vsebuje predlog
tudi nckatere pomcmbne pokazatelje
in ponekod spremcmbc samega tek-
stualncga dela, saj so se pri dokonč-
ncm oblikovanju Resolucijc o politiki
izvajanja družbenega plana SR Slove-
nije za obdobje 1976-1980 v letu
1980 delno spremenile usmeritve na
vseh področjih.

To pa predstavlja novo zasnovo za
uresničevanje ekonomske politike v
tem letu.

Marsikatero nalogo, začrtano v
srednjeročnih usmeritvah, ki bi »prišla
na vrsto« v tem letu, bo težje realizira-
ti, morda jo bo potrebno celo preložiti
v naslednje srednjeročno obdobje.

Skratka, zaostreni odnosi v gospodar-
jenju in delitvi dohodka zahtevajo še

'dodatno pozornost. Vsi naši skupni
ukrepi in napori morajo biti usmerjeni
k nadaljnji krepitvi družbenoekonom-
skih odnosov, rasti produktivnosti, do-
hodka ter materialne rasti, na takšno
gospodarsko rast, ki bo temeljila na
kakovostnejših rezultatih gospodarje-
nja in bo usklajena s politiko gospo-
darske sta bilizacije.

Samih pripomb na osnutek smernic

je bilo precej, kar pa je tudi odraz
velikega interesa za doseganje čim hi-
trejšega družbenoekonomskega ra-
zvoja občine, pa tudi usklajenejšega
razvoja z ostalimi ljubljanskimi obči-
nami. Okrog 60 odstotkov pripomb je
zadevalo poglavje o komunali, sledita
področje trgovine oziroma PTT
omrežja. Vsi predlogi so bili posredo-
vani investitorjem, tako da se je pre-
verjala možnost vključitve v predlog
smernic. Tako je bilo možno vključiti
nekatere investicije v komunalno in-
frastrukturo, dopolnjeno je poglavje o
urbanizmu (izdelava še nekaterih no-
vih urbanističnih dokumentov), naj-
manj možnosti pa je bilo, zaradi že
znanih virov financiranja, v smernice
vključiti dodatno predlagane investici-
je v trgovino in PTT objekte. Na sa-
mem zasedanju je bilo s strani delega-
tov nekaterih krajevnih skupnosti in
OZD posredovanih nekaj dopolnilnih
predlogov, za katere pa je predstavnik
izvršnega sveta ustno že podal obra-
zložitve, čemu niso upoštevane oziro-
ma potrdil razmišljanja o vnašanju le-
teh v naslednje srednjeročno obdobje
(npr. izgradnja lekarn, posodobitev
cestnega omrežja, oskrba z dopolnilni-
mi energetskimi viri).

Smernice so bile soglasno sprejete
hkrati s pobudama sveta za družbe-
noekonomske odnose pri OK SZDL,
prva se nanaša na dbsled.no izvajanje
investicijske politike v okviru resolu-
cijskih zahtev, druga s strani delegata
družbenopolitičnega zbora Janeza Če-
bulja pa v takojšnjem pristopu o izde-
lavi in uresničevanju varčevalnih
ukrepov v vseh organizacijah združe-
nega dela.

Usklajeno s tem so sc spremenile
planirane globalnc stopnje rasti tu-
di v Smernicah mesta Ljubljane ter
pri posamcznih ljubljanskih obči-
nah. Zato predlagamo, da se
ustrezno sprcmcne tudi stopnje ra-
sti za občine Ljubljana Vič-Ru-
dnik.

Spremembe naj bi bile nasled-
nje: - rast družbenega proizvoda
naj bo 5% in ne 5—6 odstotna, —
rast zaposlovanja se mora znižati
od prvotno planirane 2,5% na
2,1%, ker bo le s tem dosežena
okoli 60% udeležba produktivnosti
v rasti družbenega proizvoda, —
prav tako pa bo potrebno še bolj
upočasniti rast realnih osebnih do-
hodkov in sicer od 2% v prcdlogu
na 1,5%, ker bo to eden od pogo-
jev za doseganje stabilizacijske po-
litike".

Ostali dve stopnji iz globalnih
usmeritev, ki se nanašata na bla-
govno menjavo s tujino, ostaneta
nespremenjeni, saj sta planirani
stopnji v okviru mestnih in republi-
ških globalnih usmeritev.

Drugo področje, ki bi zahtevalo
temeljito preverjanje, pa je po-
dročje gospodarskih in ostalih inve-
sticij. Zaostreni pogoji gospodarje-
nja in s tem pridobivanja kreditov
bodo neugodno vplivali na izvaja-
nje začrtane investicijske politike.

V globalnih usmeritvah in usmerj-
tvah po gospodarskih področjih so
navedene vse investicije, ki so jih
prijavile organizacije - investitorji
pri bankah. Financiranje večine in-
vesticij je vezano na pridobitev
bančnih kreditov. Ker pa proces
uklajevanja z bankami še ni kon-
čan, predvidoma bo do konca tega
četrtletja, bo moč realnost investi-
cij preveriti šele v navedenem roku.

•
Že razpoložljivi podatki kažejo, da
bo za izvedbo marsikatere investi-
cije potrebno poiskati druge vire
financiranja, pri čemer bo pouda-
rek na združevanju sredstev ali pa
jo bo potrebno prenesti v naslednje
srednjeročno obdobje. Kljub nave-
demu pa finančni podatki za leto
1980 kažejo, da bodo na področju
občine vložena velika sredstva. Ta-
ko bo znašala vrednost vseh inve-
sticij iz predloga smernic v komu-
nalno infrastrukturo v letu 1980
okoli 380 milijonov dinarjev, kar
predstavlja okoli 23% vseh isto-
vrstnih investicij v mestu Ljubljani.

V energetske vire in izboljšanje
elektroomrežja bo vloženo okoli 43
milijonov anl 37% vseh sredstev,
namenjenih za elektrifikacijo v me-
stu. Vrednost investicij v vodno go-
spodarstvo bo znašala 19,7 milijo-
nov, kar predstavlja kar 80% sred-
stev, namenjenih v letu 1980 za to
področje v mestu Ljubljani.


